

行程预订单

TRIP ITINERARY

欢迎使用去哪儿网网上订票系统，您的订单号:334186879267已经预定成功。以下是您预订部分：
Welcome to the online booking system of Qunar.com. Your order number:334186879267 has been successfully booked.
Below are the details of your reservation.

广州(白云机场)-吉隆坡(吉隆坡国际机场)往返航班

乘客信息

Passenger information.

乘客姓名 (Passenger Name)	性别 (Gender)	出生日期 (Birthday)	证件号 (Passport Number)	证件有效期 (ID Expiration Date)
GUO/QING	女	1999-11-08	EJ8387151	2033-02-08

航班信息

Flight information.

出发/到达 (Departure/Arrival)	航班号 (Flight)	舱位 (Class)	起飞 (Departure time)	到达 (Arrival time)	航站楼 (Terminal)	
					出发 (Takeoff)	到达 (Arrival)
guangzhou (CAN)-Kuala Lumpur (KUL)	AK119	Economy	2025-10-05 01:35	2025-10-05 05:40	T1	T2
Kuala Lumpur (KUL)-guangzhou (CAN)	AK118	Economy	2025-10-12 20:15	2025-10-13 00:30	T2	T1

其他注意事项

Other notes.

1. 建议提前3小时到达机场办理值机，办理登机时，您须出示购买机票时登记的有效证件。

We recommend arriving at the airport at least 3 hours in advance for check-in. When checking in for your flight, you will be required to present a valid identification document used during the ticket purchase process.

2. 当你通过安全检查时，你必须出示你的有效的旅行证件和登机牌。

Upon passing through the security checkpoint, you must present both a valid travel document and boarding pass.

行程预订单

TRIP ITINERARY

欢迎使用去哪儿网网上订票系统，您的订单号:334186879267已经预定成功。以下是您预订部分：
Welcome to the online booking system of Qunar.com. Your order number:334186879267 has been successfully booked.
Below are the details of your reservation.

广州(白云机场)-吉隆坡(吉隆坡国际机场)往返航班

乘客信息

Passenger information.

乘客姓名 (Passenger Name)	性别 (Gender)	出生日期 (Birthday)	证件号 (Passport Number)	证件有效期 (ID Expiration Date)
YU/XUXIN	男	1999-05-10	EL1702223	2033-06-05

航班信息

Flight information.

出发/到达 (Departure/Arrival)	航班号 (Flight)	舱位 (Class)	起飞 (Departure time)	到达 (Arrival time)	航站楼 (Terminal)	
					出发 (Takeoff)	到达 (Arrival)
guangzhou (CAN)-Kuala Lumpur (KUL)	AK119	Economy	2025-10-05 01:35	2025-10-05 05:40	T1	T2
Kuala Lumpur (KUL)-guangzhou (CAN)	AK118	Economy	2025-10-12 20:15	2025-10-13 00:30	T2	T1

其他注意事项

Other notes.

1. 建议提前3小时到达机场办理值机，办理登机时，您须出示购买机票时登记的有效证件。

We recommend arriving at the airport at least 3 hours in advance for check-in. When checking in for your flight, you will be required to present a valid identification document used during the ticket purchase process.

2. 当你通过安全检查时，你必须出示你的有效的旅行证件和登机牌。

Upon passing through the security checkpoint, you must present both a valid travel document and boarding pass.

行程预订单

TRIP ITINERARY

欢迎使用去哪儿网网上订票系统，您的订单号:334186879267已经预定成功。以下是您预订部分：
Welcome to the online booking system of Qunar.com. Your order number:334186879267 has been successfully booked.
Below are the details of your reservation.

广州(白云机场)-吉隆坡(吉隆坡国际机场)往返航班

乘客信息

Passenger information.

乘客姓名 (Passenger Name)	性别 (Gender)	出生日期 (Birthday)	证件号 (Passport Number)	证件有效期 (ID Expiration Date)
YU/JINLIN	女	1995-03-07	EQ4164200	2035-08-13

航班信息

Flight information.

出发/到达 (Departure/Arrival)	航班号 (Flight)	舱位 (Class)	起飞 (Departure time)	到达 (Arrival time)	航站楼 (Terminal)	
					出发 (Takeoff)	到达 (Arrival)
guangzhou (CAN)-Kuala Lumpur (KUL)	AK119	Economy	2025-10-05 01:35	2025-10-05 05:40	T1	T2
Kuala Lumpur (KUL)-guangzhou (CAN)	AK118	Economy	2025-10-12 20:15	2025-10-13 00:30	T2	T1

其他注意事项

Other notes.

1. 建议提前3小时到达机场办理值机，办理登机时，您须出示购买机票时登记的有效证件。

We recommend arriving at the airport at least 3 hours in advance for check-in. When checking in for your flight, you will be required to present a valid identification document used during the ticket purchase process.

2. 当你通过安全检查时，你必须出示你的有效的旅行证件和登机牌。

Upon passing through the security checkpoint, you must present both a valid travel document and boarding pass.

行程预订单

TRIP ITINERARY

欢迎使用去哪儿网网上订票系统，您的订单号:334186879267已经预定成功。以下是您预订部分：
Welcome to the online booking system of Qunar.com. Your order number:334186879267 has been successfully booked.
Below are the details of your reservation.

广州(白云机场)-吉隆坡(吉隆坡国际机场)往返航班

乘客信息

Passenger information.

乘客姓名 (Passenger Name)	性别 (Gender)	出生日期 (Birthday)	证件号 (Passport Number)	证件有效期 (ID Expiration Date)
YU/JIE	女	1976-10-08	EQ1255482	2035-07-06

航班信息

Flight information.

出发/到达 (Departure/Arrival)	航班号 (Flight)	舱位 (Class)	起飞 (Departure time)	到达 (Arrival time)	航站楼 (Terminal)	
					出发 (Takeoff)	到达 (Arrival)
guangzhou (CAN)-Kuala Lumpur (KUL)	AK119	Economy	2025-10-05 01:35	2025-10-05 05:40	T1	T2
Kuala Lumpur (KUL)-guangzhou (CAN)	AK118	Economy	2025-10-12 20:15	2025-10-13 00:30	T2	T1

其他注意事项

Other notes.

1. 建议提前3小时到达机场办理值机，办理登机时，您须出示购买机票时登记的有效证件。

We recommend arriving at the airport at least 3 hours in advance for check-in. When checking in for your flight, you will be required to present a valid identification document used during the ticket purchase process.

2. 当你通过安全检查时，你必须出示你的有效的旅行证件和登机牌。

Upon passing through the security checkpoint, you must present both a valid travel document and boarding pass.